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Адрес Penico Gauges Ltd 
Albion Works 
Keighley Road 
BD16 2RD Bingley, West Yorkshire

Телефон 0044 1274 511044

Факс 0044 1274 510770

Интернет www.penico.com

 

Работники 8

Товарооборот 500000

Сертификаты ISO 9001

Год основания 1999

Экспортный Уровень 90%

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Allan Bridge 

technical & sales director 
Phone: 0044 1274 511044  

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Gauges for the Glass Container & mould manufacturing sector, Gauge Refurbishment and calibration, plug gauges, pinch gauges, Snap
Gauges, Neckring Dovetail Profile gauges and Blankmould Dovetail Profile Flush Pin Gauges, Blank and Mould Reamers, Fitter Gauges, Gauges to
Emhart and other IS Standards

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
Penico Gauges Limited is the global market leader in the design and manufacture of Mould Gauge Equipment. Penico Mould Gauges and Reamers
are designed specifically for the checking of I.S. Mould Equipment during its manufacture and throughout the complicated mould repair process.
Penico Calibrated Mould Gauge Equipment provides the basis for achieving correct interlocking fits and guaranteed mould interchangeability-
important pre-requisites for maximising the efficiency of I.S. machines. Penico´s range of precision I.S. gauge equipment provides maximum support to
mould repair shops and mould manufacturing operations worldwide, a company dedicated to providing high quality gauging solutions for its global
customers.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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